Technological and Higher Education Institute of Hong Kong

香港高等教育科技學院

INFO DAY 入學資訊日2019



11.22 > 11.23

FRI & SAT 10am ▶ 5pm

入學講座

Admission Seminars

學科體驗及作品展覽 Community Workshops & Exhibitions

校園導賞

Guided Campus Tours

學士學位課程諮詢 及行業分享

Programme Consultations & Industry Sharing

專業課程 Professional Programmes

青衣校園 Tsing Yi Campus 飛機工程、建築工程、食品科學、

飛機工程、建築工程、食品科學、醫療護理、 中藥藥劑、檢測和認證

Aircraft Engineering, Construction Engineering, Food Science, Health Care, Chinese Medicinal Pharmacy and Testing & Certification

柴灣校園 Chai Wan Campus

廣告、產品及時裝設計、測量、園藝及園境建築、 多媒體及資訊科技

Advertising, Product and Fashion Design, Surveying, Horticulture and Landscape Architecture, Multimedia and Information Technology

工商管理、廚藝及酒店管理、運動及康樂管理

Business Management, Culinary Arts and Hospitality Management, Sports and Recreation Management



**** 3890 8000 / 2176 1456

Chai Wan Campus

Tsing Yi Campus

▼ 133 Shing Tai Road, Chai Wan, Hong Kong 香港柴灣盛泰道133號

20A Tsing Yi Road, Tsing Yi Island, New Territories 香港新界青衣島青衣路20A號

www.thaiadu.hk/infaday

www.thei.edu.hk/infoday

f thei.edu.hk

theihongkong

Member of **VTC** Group

Professional Innovative Entrepreneurial



Vocationally-oriented Degree Programmes Subsidised by the SSSDP

The Technological and Higher Education Institute of Hong Kong (THEi) offers vocationally and professionally-oriented degree programmes to nurture work-ready graduates.

香港高等教育科技學院(THEI)提供「專業為本」的學士學位課程,培育實務人才,為投身專業做好準備。



The employment rate of graduates in 2018 reaches 95%[^].

2018年畢業生之就業率高達95%[^],顯示THEi培養優秀專才的實力。



All THEi programmes offer Work-integrated Learning (WIL) to all of our students who should complete up to 480 hours of WIL training before their graduation.

THEi全部課程均設有「工作綜合學習時數」,THEi 學生在畢業前已完成最多480個小時的「工作綜合 學習時數|培訓。

Ten of THEi's degree programmes are included in the Government's Study Subsidy Scheme for Designated Professions/Sectors (SSSDP) in Academic Year 2020/21 to meet the demands of society and industry. S.6 students can apply for the SSSDP through JUPAS and receive subsidies up to HK\$42,800 or HK\$74,600 per academic year. All programmes are accredited by the Hong Kong Council for Accreditation of Academic & Vocational Qualifications (HKCAAVQ).

10 個 THEi 學士學位課程於 2020/21 學年列入政府推出的「指定專業/界別課程資助計劃 (SSSDP)」,回應社會及行業對人才的殷切需求。透過計劃,同學每年可獲港幣四萬二千八百元或七萬四千六百元學費資助。中六同學可透過「大學聯合招生辦法 (JUPAS)」報讀獲資助的 SSSDP 學士學位課程。所有課程均通過香港學術及職業資歷評審局的評審。

^According to the employment survey of graduates of THEi full-time programmes of 2018. 根據THEi 2018年全日制課程畢業生就業調查結果顯示。

Remark: Only local students are eligible to be subsidised under SSSDP. 註: 只有本地學生能獲發SSSDP學費資助。





















Admission Guide 報名指南

JUPAS Application 大學聯合招生辦法

18 September - 4 December 2019 www.jupas.edu.hk

Login your JUPAS account 登入JUPAS帳戶

Search your interested SSSDP Programme 搜尋心儀SSSDP課程

Search relevant THEi's SSSDP programmes by clicking "Programme Catalogue" or key in JUPAS Catalogue No. using "Programme Search"

按「課程目錄」選擇「SSSDP 資助計劃」THEi課程或直接 按「課程搜尋」輸入JUPAS編號

JUPA Catalo 課程編	gue No.	Programmes 課程
JSS	V01	BA (Hons) in Fashion Design 時裝設計(榮譽)文學士
JSS	V02	BA (Hons) in Product Design 產品設計(榮譽)文學士
JSS	V03	BA (Hons) in Landscape Architecture 園境建築(榮譽)文學士
JSS	V04	BA (Hons) in Culinary Arts and Management 廚藝及管理(榮譽)文學士
JSS'	V05	BEng (Hons) in Civil Engineering 土木工程(榮譽)工學士
JSS	V07	BA (Hons) in Horticulture and Landscape Management 園藝及園境管理(榮譽)文學士
JSS	V08	BSc (Hons) in Surveying 測量學(榮譽)理學士
JSS	V09	BSocSc (Hons) in Sports and Recreation Management 運動及康樂管理(榮譽)社會科學學士
JSS	V11	BSc (Hons) in Multimedia Technology and Innovation 創新及多媒體科技(榮譽)理學士
JSS	V12	BSc (Hons) in Information and Communications Technology 資訊及通訊科技(榮譽)理學士



Select and prioritise your interested **SSSDP** programmes to grasp your degree study opportunity

因應個人興趣,將心儀的SSSDP課程 加入選擇及優先排列,抓緊學士學位升學機會

THEi Info Day 入學資訊日

22-23 November 2019 11AM - 5PM

THEi Tsing Yi Campus 青衣校園

THEi Chai Wan Campus 柴灣校園

Faculty of Science and Technology 科技學院

Faculty of Design and Environment 環境及設計學院 Faculty of Management and Hospitality 工商及酒店旅遊管理學院

Briefings on THEi Programmes THEi課程講座 Admission Talks and Industry Sharing 入學簡介及行業分享

Career Orientation 職業導向及諮詢 Taster Workshops and Exhibitions 學科體驗工作坊及作品展

Campus and Facilities Guided Tours 校園及教學設施導賞

* If you have any enquiry about the Info Day, please send us an email to thei@vtc.edu.hk for further information. 如對入學資訊日有任何查詢,請電郵到thei@vtc.edu.hk與我們聯絡。

Contact 聯絡

thei@vtc.edu.hk

www.thei.edu.hk

f thei.edu.hk

o theihongkong

💡 THEi (Chai Wan 柴灣): 133 Shing Tai Road, Chai Wan, Hong Kong 香港柴灣盛泰道133號

💡 THEi (Tsing Yi 青衣):20A Tsing Yi Road, Tsing Yi Island, New Territories 新界青衣島青衣路20A號

3890 8000 2176 1456